
 

SVET STARŠEV                                                                                                         

ŠTEVILKA: 013-2/2021-2 

 

     ZAPISNIK 

1. Izredna seja Sveta staršev je bila 14. 10. 2021 ob 16.30 v jedilnici šole. 

 

PRISOTNI: Janez Vidovič, Simona Krčar, Mateja Zorin, Silvija Bukovec, Robi Ros, Eva 

Jazbec, Nataša Žmavc, Smiljan Gajser, Ines Flegerič 

 

ODSOTNI: Marjetka Prevolšek, Darinka Peršak, Martina Horvat, Dušan Kodrič 

 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, vodja prehrane Valerija Krivec, 

Ema Vogrinc zapisnikarica 

 

Predsednik Sveta staršev je pozdravil vse prisotne člane Sveta staršev in se zahvalil za 

udeležbo. Nato je predstavil naslednji  

 

DNEVNI RED 

 

1. Razno 

 

Dnevni red je dal na glasovanje. Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

Ad 1. 

Predsednik Sveta staršev je vprašal prisotne člane ali želi kdo začeti, ker ni želel nihče, je sam 

začel s predstavitvijo kaj ga moti. Izpostavil je, če bi se kupovali namazi v večjem pakiranju 

in bi si učenci sami mazali, bi se prihranilo pri denarju, ker so večkrat informacije, da ni 

denarja. Vodja prehrane ga. Krivec ga je prosila, da pove o čem bo tekla beseda, da bo vedela 

kaj mora predstaviti. Predsednik je naštel: namazi, instant juhe, sadje in repete. Ga. 

ravnateljica odgovorila, da učenci res ne grejo po repete, vendar naj prej povedo kuharici česa 

želijo več in bodo dobili. Predsednik je rekel, da to ne drži, ker jim kuharice ne dajo. Glede 

sadja je predlagal, da se ga da v vročo vodo, dežurni učenec ga lahko tako deli. Sam se je 

posvetoval z drugimi šolami, kjer tako delajo. Vprašal je, zakaj se palačinke ne pečejo v šoli 

saj učenci dobijo kupljene, prav tako so čufti v naprej pripravljeni.  Ga. Krivec je povedala, da 

je škoda, da ni bil junija na seji, ko je bila predstavljena anketa o prehrani. Dejala je, da je 

vsako leto izvedena anketa, ki jo izpolnijo starši, kjer se zberejo rezultati o zadovoljstvu. 

Učenci so v anketi navedli da pogrešajo: čokoladne rogljičke, hot dog, pizzo, kebab, mlečni 

riž, kremšnite, mesni namaz, sadje, palačinke, sladek sok, mafine, kruh, za kosilo eni 

pogrešajo juhe. Skratka pogrešajo stvari, ki sodijo k nezdravi prehrani. Kuharicam sporočajo, 



da dobro kuhajo, so prijazne, je dobra hrana, včasih je preveč soli. Anketa staršev je pokazal, 

da nekateri starši želijo 2 vrsti kosila, več kuhane hrane, ne samo pogrevat, uporaba več 

lokalno pridelane hrane, otrok je zadovoljen. Ga. Krivec je povedala, da kritike in 

obtoževanja, da se uporabljajo instant juhe ne držijo. Sprašuje se od kod staršem takšne 

informacije, to se ji ne zdi dopustno od staršev. Kuharice zelenjavo v juhi spasirajo, takoj ko 

je spremenjena barva juhe, je že za učence težava. Povedala je primer, da je danes bila 

zelenjavna juha in od učencev 3 razredov, so samo trije vzeli juho. Dejala je, da je palačinke v 

kuhinji nemogoče speči, ker ena kuharica hodi tudi v vrtec. Čufte pripravljata kuharici sami in 

niso v naprej pripravljeni. Ravnateljica je povedala, da imata kuharici sedaj v času corone 

pomoč pri delitvi kosila. Ga. Krivec je razložila, da mora biti vsa malica pripravljena na 

pladnjih, saj učenci malicajo v razredih. Ga. Žmavc je dejala, da je boljše, da palačink sploh 

ni, kot da so instant narejene. Ga. Krivec je odgovorila, da se lahko palačinke tudi ukinejo. 

Prosila je, da starši podajo predloge, kaj se naj učencem ponudi namesto palačink. Ga. 

Bukovec je predlagala rižev narastek, gris. Ga. Krivec je povedala, da je to enkrat mesečno na 

jedilniku. Ga. Žmavc je predlagala mafine. G. Gajser je povedal, da je to tudi sladko in 

mastno. Ga. ravnateljica je povedala, da je bila kuhinja namenjena za 100 oseb in je potrebno 

kar nekaj prilagajanja, saj imamo premali kovenkomat. Dejala je, da je g. župan dal zeleno luč 

za nakup večjega kovenkomata, ki bo malo olajšal delo kuharicam. Ga. Krivec je povedala, da 

je težava, ker vsi učenci ne vzamejo vsega kar je za kosilo in verjame, da potem doma rečejo 

da so lačni. Staršem je dejala, naj doma učencem rečejo, da pri kosilu kuharici povedo česa 

želijo več in bodo dobili. Prebrala je, da kotički za sadje niso dovoljeni. Predlagala je, da 

učitelji pri OPB vprašajo učence kdo želi sadje in tistemu, ki ga bo želel, ga bo učitelj 

prinesel. Ga. Žmavc je vprašala kako lahko najdemo skupno rešitev za sadje? Ga. Krivec je 

povedala, da si ga naj učenci vzamejo pri malici, ga zavijejo in dajo v torbo, ter ga pojedo pri 

OPB. Razložila je, da mesnega namaza ni na jedilniku, ker Perutnina Ptuj ne melje več mesa 

in tega ni mogoče izpeljati. Ga. Bukovec je vprašala zakaj se ne vzame zrezkov in medaljonov 

za prehrano? Ga. ravnateljica ji je odgovorila, da to imamo na jedilniku, prav tako je potrdila 

ga. Krivec, ki je dodala, da tudi to ni zdrava prehrana, ampak učenci to radi jedo. Povedala je, 

da ko je za kosilo govedina ali kislo zelje, krompir in hrenovke, učenci pojedo hrenovke 

ostalo vržejo vstran. Ga. Žmavc je vprašala, zakaj je težava z dobavitelji in kako je z 

lokalnimi dobavitelji? Ga. Krivec je odgovorila, ker smo mala šola in oddaljeni se nam na 

javna naročila prijavi samo po en dobavitelj, od lokalnih pa jemljemo sadje in mleko. 

Predsednik  je vprašal, zakaj se ne povežemo z drugimi šolami in imamo skupne dobavitelje. 

Ga. ravnateljica mu je odgovorila, da je to bila njena pobuda oz. želja, ampak ni bilo odziva 

drugih šol. Ga. Krivec je povedala, da smo ena redkih šol, kjer imajo učenci tudi v tem corona 

času za malico juho in mlečni gris, ravnateljica je dodala, da smo samo v ta namen nabavili 

dodatne lonce in zajemalke. Beseda je tekla o tem kaj vključiti v prehrano. Ga. Žmavc je 

predlagala, da se vključi učence, da povedo kaj želijo za malico. Ga. Krivec je povedala, da so 

to možnost imeli učenci napisati v anketi, nekatere predloge je bilo možno upoštevati, vseh pa 

žal ne. Ga. Krčar je povedala, da otroci v vrtcu poskusijo vse kar je za kosilo. Povedala je, da 

se je pri zajtrku dodala zelenjava, korenček in paprika, nekateri otroci to jedo, drugi pa ne, so 

pa pohvale s strani staršev. Ga. Krivec je povzela, da se črtajo z jedilnika palačinke. Ga. 

Flegerič je rekla, da je to škoda ker imajo otroci to radi. G. Gajser je povedal, da se je 

potrebno določeni hrani izogniti zaradi dodatka. Ga. Žmavc je dejala, da starši opozarjajo, da 

je preveč soli v pripravljenih jedeh. G. Vidovič je povedal, da kmetovalci 34x škropijo 

jabolka, pa tega ne vemo. G. Ros je dejal, da katere hrane gre več, se je naj več skuha in da 

učencem. Ga. Krivec je odgovorila, če so koketi s prilogo, bi učenci jedli samo kokete in nič 

drugo, ravno tako je s cmoki, ki bi jih potem morali skuhati 30% več. Ga. Bukovec je 

povedala, da njen otrok ne je govedine in naj se otrokom v takšnem primeru ponudi še kaj 

drugo. Ga. Krivec je povedala, da ne more biti na izbiro, saj če se hrana ne poje plačamo 



odvoz odpada. Ga. Jazbec je predlagala, da bi se povezali z lokalnim Rdečim križem in hrano 

dali tistemu, ki jo potrebuje. Ravnateljica je odgovorila, da to ni dovoljeno. Beseda je tekla o 

tem, da je v vrtcu preveč sladkih stvari (napolitanke, rogljički, sadni sok) in če se lahko to da 

stran. Ga. Krivec je povedala, da je jedilnik za šolo in vrtec skoraj enak, saj nimamo ločenega 

vrtca, zato ne more biti drugačen jedilnik. Predsednik  je povedal, da gospa v Mihovcih peče 

manj sladke piškote. Ga. Jazbec je povedala, da se je to bolj nanašalo na sok. 

Ga. Zorin je dejala, da bodo pač otroci v vrtcu pili vodo in čaj. Ga. Krivec je povedala, da 

soka več ni na jedilniku. Predsednik je predlagal, da naj v šoli kuhajo kompot in ga ponudijo 

otrokom. Ga. Krivec je dejala, da je to tudi sladkano in da bo prilagodila jedilnik tako, da bo 

poskusno 1x mesečno na jedilniku. Ga. Žmavc je imela vprašanje glede krompirja v prahu. 

Ga. Krivec je povedala, da se krompir lupi in da instant krompirja v šoli nikoli ni bilo. 

Ga. Zorin je povedala, da se to s palačinkami vleče že 3 leta in da je že tudi glede krompirja 

bilo povedano, da ni instant, pa se še vedno pojavlja to vprašanje. Predsednik je predlagal, da 

se palačinke zamenja s carskim pražencem. Ga. Krivec je povedala, da tudi to ni možno 

izvesti v šolski kuhinji, saj je premalo prostora. Carski praženec imajo otroci vrtca med 

počitnicami, ko se ne kuha za učence šole. Predsednik je vprašal kako pa je s kuhanjem 

pudinga? Ga. Krivec mu je odgovorila, da tudi tega ne moremo, ker mora puding imeti 

določeno temperaturo. Predsednik ugotavlja, da je očitno težava v opremljenosti kuhinje in 

predlaga povečanje kuhinje. Ravnateljica je odgovorila, da je ustanoviteljica seznanjena s tem 

in da pride arhitekt pogledat kaj bi se dalo rešiti. Nato je razprava tekla o velikosti šolske 

kuhinje, razdelilne kuhinje vrtca in številu otrok. Razpravljali so ga. Bukovec, ga. Krivec in 

predsednik. Med drugim je predsednik dejal, da nihče ne govori, da kuharice ne delajo, samo 

radi bi več kuhane in zdrave hrane. Povedal je, da če začnemo v tej smeri kaj je zdravo in kaj 

ne, ne bomo nič jedli. Njemu se zdi 15 minut za kosilo premalo časa in naj se zamenjata druga 

in tretja skupina. Ga. Krivec je povedala, da eni učenci pojedo v 5 minutah, drugi so bolj 

počasni, ravnateljica je dodala, da je ta situacija samo začasna zaradi corone.  

Ga. Zorin je povedala, da je staršem vrtca poslala e-pošto naj povedo kaj menijo o prehrani v 

vrtcu. Odgovori katere je prejela so bili samo pohvalni, brez pripomb.  

Ga. Žmavc je vprašala ali lahko pošlje na e-pošto vprašanja, katera postavljajo starši in ali je 

potem možno dobiti odgovor. Ga. Krivec je odgovorila, da ja.  

Predsednik je vprašal ali je potrebno zaklepati vhodna vrata. Ravnateljica je odgovorila, da se 

ne zaklepajo. Zaklenejo se samo, ko so odhodi domov, ker zunanji obiskovalci vstopajo kljub 

napisu na vratih, da naj pozvonijo. Ga. Žmavc je vprašala, zakaj je moral celi 6. razred v 

karanteno, ko je bil en učenec okužen, če v razredu nosijo maske. Ravnateljica je odgovorila, 

da karantene ne odreja ona ampak NIJZ, kateremu pošlje podatke o okužbi in visoko rizičnih 

stikih. Nato je bila kratka razprava o karanteni in okužbah. Ga. Bukovec je ob 18.15 zapustila 

sejo. Beseda je tekla o odpiranju vrat s komolci. Predsednik je vprašal, zakaj ne bi bila 

dopoldan v službi čistilka, da bi razkuževala kljuke, ter naj se učence prijazno opozarja glede 

mask, ne preveč strogo. Ravnateljica je odgovorila, da kljuke razkužujejo učitelji po triadah, 

glas pa povzdigne samo zaradi varnosti, kadar učenci tekajo po razredu. Predsednik je prosil, 

da se staršem odgovori na mail v primeru, da nastanejo kakšni zapleti. Sam upa, da bomo 

našli skupno točko pri prehrani, nekaj smo jih že danes. Ga. Žmavc je dejala, da niso bile 

samo kritike, ampak tudi pohvale. Predsednik je predlagal, da se na internetu objavijo cene in 

pravilnik o šolski prehrani. G. Gajser je povedal, da so cene objavljene. Ravnateljica je 

odgovorila, da predlaga da pravilnik posodobimo, saj je že star in ga takrat objavimo na 

spletni strani,  ga. Krivec je dodala, da je del šolske prehrane, vključno s ceno objavljen v 

LDN 2021/2022. Predsednik je prisotne vprašal ali še ima kdo kakšno vprašanje? Ga. Flegerič 

je vprašala, če je otrok vrtca v karanteni, ali lahko gre starejši otrok v šolo? Ravnateljica je 

razložila, če je otrok v karanteni, ni okužen, je pa bil v stiku z okuženim in se ne priporoča, da 

gre starejši otrok v šolo, lahko pa pride.  



 

Predsednik se je vsem zahvalil za sodelovanje, prav tako se je zahvalila ravnateljica. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.40. 

 

 

 

 

 

Zapisala:        Predsednik Sveta staršev: 

Ema Vogrinc        Robi Ros 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


